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Detalls de l’assemblea

Data: 18/03/2024

Lloc: Menjador de l’escola

Assistents (26):

Presencials (7):
- Aram Boada
- Tània Flaqué
- Miquel Garcia
- Esther Reche
- Mayte Rodríguez
- Gemma Saura
- Achraf Takhtoufte

En línia (19):
- Stefan Caner
- Nathalie Chocrón
- Lluís Clopés
- Imma Díaz
- Eva Dot
- Mercè Freixanet
- Vanesa García
- Carles Garzón
- Gemma Gómez
- Aixa Martí
- Yvette Mas
- Pili Morales
- Carlos Patiño
- Héctor Penalva
- Tanit Rejat
- Judit Rigau
- Raquel Ruiz
- Judith Sánchez
- Víctor



Ordre del dia

1. Valoració de la continuïtat d’M-Penta com a gestora de l’espai de
migdia (Comissió de Menjador)

2. Valoració del Projecte Pati (Junta)
3. Valoració de la jornada de Portes Obertes (Junta)
4. Valoració de les xerrades sobre sexualitat (Comissió Pedagògica)
5. 1r Cros del Puiggraciós (Comissió d’Extraescolars)
6. Torn obert de les comissions
7. Precs i preguntes
8. Documents associats

1. Valoració de la continuïtat d’M-Penta com a gestora de l’espai de
migdia (Comissió deMenjador)

[Abans d’iniciar aquest punt de l’ordre del dia, des de Junta s’anuncia que hi ha
dos temes que no es podran tractar, el projecte de compostatge i els camins
escolars, ja que les persones que els han treballat avui no han pogut assistir. Se’n
parlarà a la pròxima assemblea.]

La Comissió de Menjador comenta la presentació que ha fet sobre la continuïtat
d’M-Penta. Veure Documents associats (2).

Estat de la qüestió
Es va fer un contracte inicial amb M-Penta de 2 anys i enguany s’ha de renovar. La
comissió es manifesta molt a favor de la continuïtat d’aquesta empresa com a
gestora del menjador.

Antecedents
Després de la pandèmia, la situació econòmica del menjador era molt delicada i
es va plantejar l’externalització del servei, amb l’objectiu de professionalitzar-lo. Els
membres de la comissió no podien assumir la feina ingent que representava la
gestió d’aquest servei.

Es van fer reunions amb tres empreses, però M-Penta era la que encaixava millor.
L’any 2022, en una assemblea extraordinària es va aprovar l’externalització del
servei i M-Penta va començar a treballar a l’escola a l’inici del curs 2022-23.



Arguments a favor de la continuïtat d’M-Penta
➢ Han dinamitzat el pati.
➢ Responent a l’obligació que tenen les empreses de lleure, M-Penta ha

format elsmonitors, cosa que no s’havia fet fins ara.
➢ L’equip de monitors es reuneix un cop al mes amb la Pepa Cabané (la

coordinadora d’àrea de l’empresa) per fer un seguiment de la gestió del
menjador.

➢ El servei que ofereixen s’acompanya d’un projecte educatiu.
➢ Fomenten l’autogestió: els infants més grans se serveixen el menjar. Alhora,

per incrementar l’autonomia de les criatures hi ha els dies “Posa-li la salsa” i
“Fes-ta l’amanida”.

➢ Un dia al mes el dediquen a la gastronomia i la cultura d’un país.
➢ Han professionalitzat la gestió administrativa.
➢ Tenen una comunicació molt fluïda amb l’equip directiu i els docents, així

com amb les famílies:
○ Envien graelles mensuals amb les activitats que s’han dut a terme i

les acompanyen d’imatges dels infants.
○ Han reactivitat els informes de seguiment.

➢ Han introduït el servei de pícnic per les excursions.
➢ Adapten els menús a totes les situacions (intoleràncies alimentàries,

afiliació religiosa, etc.). A més, els presenten desglossats.
➢ Duen a terme un programa de malbaratament alimentari (promogut des

de la Generalitat). El menjar que sobra es pesa i s’elaboren unes graelles,
que es comparteixen amb els infants. L’aigua que sobra la fan servir per
regar les plantes de l’hort.

S’afegeix que M-Penta manté reunionsmensuals amb l’equip directiu, que també
és molt procliu a la seva continuïtat. D’altra banda, es destaca que aquesta
empresa s’ha engrescat de seguida a participar en nous projectes, com ara el de
la compostadora o en la gestió de la biblioteca.

Procediments imaneres de funcionar queM-Penta ha conservat
➢ Tot i que hi hagut canvis en el personal, van subrogar tot l’equip de

monitors i de cuina.
➢ Han mantingut els hàbits d’alimentació, higiene i salut.
➢ Els àpats se segueixen elaborant a la cuina de l’escola.



➢ Els aliments continuen sent de proximitat, malgrat que hi hagi pogut haver
canvis en alguns proveïdors.

Segons la comissió, el més important és que M-Penta garanteix que els infants
siguin el centre del servei demenjador.

Negociació del contracte
S’estan negociant algunes clàusules del contracte per introduir-hi millores.
D’aquesta tasca se n’encarrega un microgrup que, entre d’altres, està format per
dues persones advocades.

Un dels assistents posa sobre la taula que s’hauria de votar el contracte, però es
recorda que en l’assemblea extraordinària de 2022 en què es va triar M-Penta, el
contracte no es va fer públic als assistents i, per tant, no es va votar. Les famílies
van votar a favor de la contractació d’M-Penta després de la presentació que van
fer l’empresa i la Comissió de Menjador.

Votació
Abans de procedir a la votació, es puntualitza que es votarà la continuïtat
d’M-Penta, com a mínim, en les mateixes condicions establertes fins ara. Ara bé,
algunes de les condicions milloraran fruit de la negociació que duen a terme els
membres del microgrup.

Se sotmet a votació la pregunta següent:

Estàs d’acord a que M-Penta continuï gestionant el servei de menjador?

Resultats

A favor En contra Abstenció Total

Presencial 6 1 0 7

En línia 17 1 1 19

Total 23 2 1 26

Sí s’aprova que M-Penta continuï gestionant el servei de menjador.



Un dels assistents, Miquel Garcia, impugna el resultat de la votació. S’empara en
els articles 18 i 19 dels estatuts, que se citen a continuació:

Article 18
Impugnació d’acords de les assemblees generals.
Són impugnables els acords d’assemblea contraris a les lleis o a aquests
estatuts, i els que lesionin en benefici d’un o més associats/des, o de terceres
persones, els interessos de l’associació.
Estan legitimats per impugnar els acords contraris a les lleis els associats de ple
dret, i qualsevol persona que acrediti un interès legítim. L’acció caduca al cap
d’una any d’haver estat pres l’acord. Estan legitimats per impugnar qualsevol
altre acord, els associats de ple dret assistents a l’assemblea que hagin fet
constar en acta llur oposició a l’acord, els associats absents, i els membres de
la Junta Directiva. L’acció caduca al cap de quaranta dies d’haver estat pres
l’acord.

Article 19
Sistemes alternatius per a la resolució dels conflictes.

Tanmateix, per tal d’evitar la judicialització dels conflictes, les controvèrsies
derivades dels acords adoptats per l’Assemblea General es podran sotmetre a
la mediació o arbitratge de l’òrgan de govern de la FaPac, o del de la
corresponent delegació seva, o de la persona a qui aquesta designi, que haurà
d’acceptar prèviament l’encàrrec.

En relació a la impugnació:
➢ La Junta s’assessorarà amb l’aFFaC i amb un pare i una mare advocats per

poder-hi respondre.
➢ La Comissió de Menjador, tret de Miquel Garcia, no hi està d’acord.

2. Valoració del Projecte Pati (Junta)

➢ Veure Documents associats (3).
➢ Es destaca molt favorablement la participació de tota la comunitat.
➢ Entre altres, es van dur a terme les actuacions següents:

○ Creació d’un bibliopati amb sofàs i pufs de lectura davant de la



biblioteca.
○ Creació d’un espai d’art exterior al pati d’infantil amb taules de

diferents mides.
○ Arranjament de l’espai chill-out com el nou espai de natura de

l’escola (vinculat a l’extraescolar Taller de Natura).
○ Construcció d’una compostadora.
○ Endreça del fons de la biblioteca, instauració d’un nou model de

classificació dels llibres d’infantil i cicle inicial, senyalització dels
diferents espais, neteja, etc.

○ Ampliació de la zona de taules de pícnic.
○ Reparació de l’autobús del pati d’infantil.
○ Es va pintar la cuineta i la paret delmural d’infantil.
○ Reparació de la caseta.
○ Reconstrucció del tipi amb llistons de fusta i construcció d’una nova

estructura de joc.
○ Neteja del pati.

➢ Feia anys que no hi participava tanta gent (es van vendre més de 100
entrepans).

➢ Es comptava amb un pressupost de 1.918 € i es van gastar 1.762,15 €. Falta
comprar una taula.

3. Valoració de la jornada de Portes Obertes (Junta)

➢ Hi van assistirmoltes famílies.
➢ Hi van participar M-Penta, l’AFA i el professorat. L’AFA va fer una

presentació a la biblioteca. Se’n van encarregar tres membres de la Junta:
la Ruth Ribó (presidenta), la Judith Sánchez (vicepresidenta) i l’Eva Dot
(tresorera). Veure Documents associats (4).

➢ Hi va actuar la batucada.
➢ Per evitar rumors, s’aclareix què es va explicar aquell dia: s’han obert quatre

línies públiques a la Garriga, una a cada escola. La decisió d’obrir una altra
línia dependrà de les inscripcions.

4. Valoració de les xerrades sobre sexualitat (Comissió Pedagògica)

➢ S’han fet dues xerrades sobre sexualitat. Aproximadament, van assistir
unes 50 persones a cadascuna. A la xerrada orientada als infants més



grans s’hi va afegir una part del Claustre.
➢ Elmonitoratge, que es va fer al menjador, va funcionar molt bé.
➢ Des de la comissió estan preparant una enquesta perquè les famílies

valorin les xerrades.
➢ També volen organitzar uns tallers - taules de debat per desenvolupar i

treballar a fons la temàtica de les xerrades. Hi podran assistir totes aquelles
famílies que hi estiguin interessades.

D’altra banda, des de la comissió comenten que en un parell de setmanes es
tindrà notícia dels tastetsmatemàtics.

5. 1r Cros del Puiggraciós (Comissió d’Extraescolars)

➢ Data: 12/05 (diumenge) pel matí.
➢ Organitzador (juntament amb la Comissió d’Extraescolars): Oriol Masferrer

(OMM Training). S’encarrega de l’extraescolar Activa’t (esport). S’explica que
no ha pogut assistir a l’assemblea.

➢ Públic: tots els infants de l’escola. Com que és el primer any, no es vol obrir
a altres nens i nenes.

➢ Recorreguts: n’hi ha 4 i ja estan preparats. Es corresponen amb els nivells
que hi ha establerts a l’extraescolar Activa’t (infantil, cicle inicial, cicle mitjà i
cicle superior). Consten de diferents distàncies i es desenvoluparan pel
bosc del torrent de laMesquita. La canalla d’infantil no sortirà de l’escola.

➢ Els pròxims passos consisteixen a mantenir reunions amb l’Ajuntament per
obtenir els permisos necessaris.

➢ Aviat es farà una crida a les famílies perquè caldran voluntaris (per
exemple, llebres, fotògrafs, un speaker, etc.). La idea seria crear
subcomissions.

➢ Es volen buscar espònsors. S’anima a la gent a fer propostes. L’Escola de
Ciclisme de les Franqueses potser cedeix les cintes. Una assistent comenta
que la policía també en podria proporcionar.

➢ L’objectiu és que aquell dia sigui una festa i que tota la comunitat hi prengui
part. També es demanarà a la Comissió de Festes que hi participi posant
una paradeta ambmenjar i beguda.

➢ Un assistent pregunta si s’ha plantejat un canvi de dia arran de l’anunci de
les eleccions al Parlament de Catalunya. La resposta és que, en principi, la
data establerta es mantindrà.



6. Torn obert de les comissions

Comissió de Xandalls
➢ S’ha produït un error:

○ El 2021, el preu del proveïdor de la jaqueta era de 15,06 € i, el de la
samarreta, 3,53 €. Sumant a aquestes quantitats el 21 % d’IVA i el 2 %
del TPV, els preus quedaven en 18,52 € i 4,34 €, i estaven força
ajustats als del TPV, ja que les peces de roba es venien per 18,83 € i
5,15 €, com actualment.

○ El curs 2022-23, el proveïdor va incrementar molt els preus (la jaqueta
va passar a tenir un cost de 17,6 € i, la samarreta, de 4,19 €).
Sumant-hi els percentatges de l’IVA i el TPV, quedaven en 21,65 € i 5,15
€.

○ A l’hora de fer els càlculs, la persona de l’AFA responsable d’aquella
anualitat no va comptar el 21 % d’IVA (només va tenir en compte el
2 % del TPV), per la qual cosa es va arribar a la conclusió que els
preus estaven dins del marge i, per tant, no calia apujar-los. El
problema és que ja hi havia pèrdues de 2,82 € en la jaqueta i 0,20 €
en la samarreta.

○ El curs 2023-24, la persona que gestionava xandalls ho va traspassar
a la comissió actual, que va arrossegar l’error, ja que els va explicar
que el proveïdor havia apujat els preus, però no va contemplar l’IVA.
Amb aquesta informació, la nova comissió va buscar un nou
proveïdor, que va abaixar els preus notablement respecte els preus
mal calculats. Així doncs, sense IVA ni TPV, la jaqueta va passar de
costar 17,60 € a 16,63 €, i la samarreta, de 4,19 € a 3,34 €.
Donada aquesta reducció de preus, es va considerar que els preus
del TPV es podien mantenir, ja que entraven dins del marge del TPV
publicat, però realment eren de 20,45 € i 4,11 €.

○ Arran d’una revisió de la Comissió Econòmica, es va detectar que els
preus no eren correctes i és llavors quan es va posar de manifest que
l’IVA no estava incorporat als preus que es tenien com a referència.

➢ Per evitar tenir més pèrdues, i considerant que encara es disposa d’estoc
que no s’ha venut, cal actualitzar els preus del TPV. La proposta de la
comissió és la següent:

○ Samarreta > 5 €



○ Jaqueta > 20,95 €
➢ Aquesta decisió no s’ha d’aprovar en assemblea. L’explicació de la

comissió té voluntat informativa. Veure Documents associats (5).
➢ A l’assemblea del 14 de desembre de 2023 es va plantejar externalitzar el

servei:

Des de la comissió ho estudiaran per valorar si és una opció realista. Des de
Junta es diu que caldria que la proposta es formulés abans de l’última
assemblea, per poder-la votar i, si tira endavant, començar el curs vinent.

➢ La comissió demana ajut per trobar empreses candidates per gestionar
aquest servei.

Comissió de Biblioteca
➢ Des del dilluns 11/3 la biblioteca és oberta. Això ha estat possible gràcies a la

implicació d’M-Penta i la col·laboració de l’alumnat de cicle superior, que
ha preparat les normes i l’horari de l’espai.

➢ Una de les membres de la comissió, que és bibliotecària, ha fet una
formació als monitors i als infants de cicle superior sobre la classificació
dels llibres. L’alumnat de 5è i 6è ajudaran els monitors a endreçar la
biblioteca cada dia.

➢ Hi haurà un monitor que vetllarà perquè es respectin les normes i l’horari
establert.

➢ Més endavant es reactivarà el préstec; s’ha d’acabar de gestionar amb
M-Penta i Direcció.

Comissió d’Extraescolars
➢ Es va obrir la inscripció d’unes extraescolars específiques (aquelles en les

quals hi havia places lliures) pel tercer trimestre. La intenció era donar
resposta a la demanda d’algunes famílies.

➢ Hi ha hagut força inscripcions.

Comissió deMenjador
S’han produït dues baixes en aquesta comissió i en les pròximes setmanes n’hi



haurà més. Per aquesta raó, es fa una crida a les famílies perquè hi entrin a formar
part com a voluntaris.

7. Precs i preguntes

No hi ha cap intervenció.

La pròxima assemblea tindrà lloc el dia 10/05 a les 17:00 h.

8. Documents associats

1. Presentació de l’assemblea
2. Presentació de la Comissió de Menjador
3. Agraïments i tasques assolides en el Projecte Pati
4. Presentació de l’AFA per la jornada de Portes Obertes
5. Presentació de la Comissió de Xandalls

https://drive.google.com/file/d/1XVJ2FgHAObe1PZ46TVHKwVoB2HexR44V/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/11OnQhzjR1jqxvHDsbLI6544s_D0jOzeW/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1XEMayJ3ghRYrj6FW7k6vKyE3VwKIAB8H/view?usp=drive_link
https://www.canva.com/design/DAF9WhZ8ra0/FBI1DLzmTU1Jn_MUaWanSA/view?utm_content=DAF9WhZ8ra0&utm_campaign=designshare&utm_medium=link&utm_source=editor
https://drive.google.com/file/d/1F9Ji-ZDpIdx9Z-XvXSOBAvuBWpjRfDfi/view?usp=drive_link

